



شهادة تأسيس CERTIFICATE OF FORMATION

This is to certify that

ننشهد بموجب هذا بأن

VELES MIDDLE EAST - FZCO

فيليس ميدل إيست - ش م ح

Has been duly formed as a Free Zone Company with limited liability pursuant to Law no. 16 of 2021 by H.H. Ruler of Dubai and Implementing Regulations issued there under by the Dubai Integrated Economic Zones Authority (DIEZA) and was registered in Free Zone Company records on this day

قد تم تأسيسها كشركة منطقة حرة ذات مسؤولية محدودة طبقا للقانون رقم 16 لسنة 2021 الصادر عن صاحب السمو حاكم دبي وللأنظمة المنفذة للقانون الصادر عن سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة وقد تم تسجيلها في سجل شركات المنطقة الحرة في هذا اليوم

26-Oct-2022

This certificate is issued subject to and upon the terms and contained in the Law and implementing Regulations (as the same may be varied from time to time) and of the Free Zone Company condition issued or to be issued by the Dubai Silicon Oasis from time to time and License issued or be issued by Dubai Integrated Economic Zones Authority (DIEZA) in respect of the aforementioned Free Zone Company.

أصدرت هذه الشهادة وفقا للبنود المدرجة في القانون المذكور والأنظمة المنفذة له (ولما قد يتم تعديله من حين لآخر) ولشروط شركات المنطقة الحرة الصادرة أو التي قد تصدر عن سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة من حين لآخر والتراخيص الصادر أو الذي سيتم إصداره من قبل سلطة واحة دبي للسيليكون بخصوص مؤسسة المنطقة الحرة المذكورة

Registrar
Dubai Silicon Oasis

المسجل
واحة دبي للسيليكون

Registration Number

DSO-FZCO-20508

رقم التسجيل

Approved electronic document issued by Dubai Silicon Oasis at Dubai Integrated Economic Zones Authority and does not require signature. To verify, scan the QR code or visit:

وثيقة إلكترونية معتمدة صادرة بواسطة واحة دبي للسيليكون بسلطه دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة ولا تحتاج إلى توقيع، للتأكد الرجاء: مسح الاستجابة السريعة أو زيارة الموقع أدناه

<https://cutt.ly/ANsJyAW>

